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Referat af afdelingsmødet i afdeling 48 den 11. september 2023 

Dato: 11/ 9 2023 

Tidspunkt: kl. 17.30 

Antal deltagende beboere: 6 
 

REFERAT 
 

Afdelingsbestyrelsen (formanden) byder velkommen 
 

1 
 
 

Valg af referent og dirigent 

Referent: Karin Funch 
Dirigent : Jytte Christensen 
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Godkendelse af forretningsorden  

 

Godkendt 

 

 

3. Beretning og driftsbudget 

3.1 
Fremlæggelse af beretning for 
perioden siden sidste 
afdelingsmøde 
 

Endnu et år er gået i afdeling 48. i år et det 19 år siden de første 
beboere flyttede ind i afdelingen. Der er ikke sket så meget nyt i det 
forgangen år. Bestyrelsen har sammen med Jesper Holze arbejdet på 
at det hele på plads med nye døre og hvis alt går efter planen skulle vi 
alle sammen få ny dør i omkring uge 41 og det vil tage ca. 2 uger at 
montere dem. 
Der er også blevet arbejdet med vores udendørs belysning som til 
tider driller en del. Vi venter på svar på hvad der skal ske. 
Der kommer ny affaldssortering og som det ser ud nu skal vi kun have 
1 ny affaldscontainer gravet ned og det hele skulle gerne stå klart 
inden udgangen af uge 45. 
Der har været arrangeret et par beboer aktiviteter der i blandt 
Bålsuppe og Tysklandstur med de andre afdelinger, disse blev dog 
aflyst pga. for få tilmeldinger. 
Vi havde også julegudstjeneste på plænen ved flagstangen, et rigtig 
hyggeligt arrangement og som Helle gerne vil afholde de år hun har 
mulighed for det. 
Første søndag i advent havde vi sædvanen tro Juletræs tænding, dog 
med et lille fremmøde af beboere. 
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For nogle uger siden havde vi loppemarked arrangeret af en beboer, 
jeg tror der var enighed om at det var et godt og hyggeligt 
arrangement og at det skal holdes hvert år. 
Bestyrelsen har også været rundt med en lille julehilsen til beboerne 
og det vil vi også bestræbe os på at gøre igen i år. 
Hvis i har nogle ideer til arrangementer så kom endelig til bestyrelsen 
med dem, så vil vi kigge på om det er en mulighed. 
 

3.2  
Godkendelse af afdelingens 
driftsbudget for det 
kommende år 
 

Gennemgået og godkendt 
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Godkendelse af afdelingens budget samt fremlæggelse af 
afdelingens regnskab  

Godkendt 

 

 

 

5 Behandling af evt. indkomne forslag 

5.1  
Forslag 1  
Brugerbetalt lade - standere 

Skriv hvad forslaget handler om (undgå at skrive navne og adresser på 
beboere) 
 
14 stemmer for 
0 stemmer imod 
 
 

☒   Vedtaget 

☐   Forkastet 

☐   Trukket 

☐   Ændringsforslag vedtaget 
 

5.2 
Forslag 2 
Lade standere 

 
Ingen kom og fremlagde forslaget 
 
 

☒   Vedtaget 

☐   Forkastet 

☐   Trukket 

☐   Ændringsforslag vedtaget 
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5.3 
Forslag 3 
 

 
 
 
 

☐   Vedtaget 

☐   Forkastet 

☐   Trukket 

☐   Ændringsforslag vedtaget 
 

5.4 
Forslag 4 
 

 
 
 
 

☐   Vedtaget 

☐   Forkastet 

☐   Trukket 

☐   Ændringsforslag vedtaget 
 

6 Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen og valg af suppleanter 

6.1  
[Personer på valg i år fra 
afdelingsbestyrelsen] 
 

Thomas Rosgaard er på valg 

Jytte Christensen vælges 

7 
Valg af suppleanter til 
afdelingsbestyrelsen 
 

Helle Rørbæk Hørby 

Thomas Rosgaard 

8 

 

 

Eventuelt 

1. der efterspørges hækkeklippere. Vi har 2 en på ledning og en på batteri 

2. havevandring. Ingen fastlagt dato. 

3. myrebekæmpelse. Ønske om at vi evaluerer aftalen. Det opleves at det 

ikke har den ønskede effekt. Dog er der reduceret meget i 

myrebestanden i forhold til tideliger år. 

 

 

 

 

 

Afdelingsbestyrelsen består nu af: 

       

Navne  Valgperiode: 
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Formand: Birgitte 

Jensen 
 

 

Øvrige medlemmer: 

Karin Funch 

Jytte Christensen 

 

 

 

 

Suppleanter: 

Helle Rørbæk Hørby 

Thomas Rosgaard 

 

 

 

 

Evt. valgte til 

repræsentantskabet: 

 

  

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

Afdelingsbestyrelsen 

 


